

Florette Giasson, MSW, RSW

Treasurer/ Trésorière - Executive Committee

MCSW Member Representative (current term 2015 – 2018)

Region: Capital

Former Chair – Registration Committee

Upon completing her BSW degree in 1985, Florette Giasson relocated to Flin Flon to begin her career in the field of Mental Health. This northern experience provided rich training in counselling and during this time she was very fortunate to complete an internship in Family Therapy at the McNeill Clinic in Saskatoon. She returned to Winnipeg in 1990 where she worked as a front line worker for Child and Family Services South Region and later as a team member for a Family Preservation pilot project. In 1993, Florette ventured into a 15 year career with The Family Centre, where she began as a Family Therapist, working with both United Way and Employee Assistance Program clients and went on to be clinical supervisor and Coordinator of the Employee Assistance Program. She completed her MSW degree in 1994. Florette is a proud mother to her daughter Katrina and has been married to her partner Robert for over 22 years. Florette returned to her French roots seven years ago and accepted the challenge of creating a new French BSW program at l'Université de Saint-Boniface where she is presently the Director of the program and the Coordinator of field placements. Florette was a member of the MIRSWS Board from 2008-2014, and was appointed by the Minister as member of the Interim Transitional Board of the Manitoba College of Social Workers. Florette is currently the Treasurer of the MCSW Board of Directors.

Avec un baccalauréat en service social en main, Florette se retrouve dans le Nord du Manitoba où elle amorce sa carrière dans le domaine de la santé mentale. Ce poste va alimenter de très bonnes expériences de formation, notamment un internat en thérapie familiale à la clinique McNeill à Saskatoon. En 1990, elle retourne à Winnipeg et obtient un emploi avec les services à l'enfant et la famille de la région sud. Elle fait du travail de première ligne et peu après participe dans un programme de préservation de la famille. En 1993, elle accepte un poste avec The Family Centre où elle a travaillé pendant 15 ans comme thérapeute familiale, coordonnatrice du programme d'aide aux employés et superviseur clinique. En 1994, elle a terminé sa maîtrise en travail social. Florette est la fière maman de Katrina et la conjointe de Robert. Il y a sept ans, ses racines francophones l'interpellent vers l'Université de Saint-Boniface, où elle avait complété ses études de premier cycle. A ce jour, elle est la directrice de

l'École de service social et la coordinatrice des stages. Florette a été membre du Conseil d'administration de l'Association des travailleurs sociaux du Manitoba de 2008-2014 et a été nommée par la Ministre au Conseil d'administration par intérim du Collège des travailleurs sociaux du Manitoba. Florette est actuellement la trésorière du conseil d'administration du Collège des travailleuses et travailleurs sociaux du Manitoba.